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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Per Westberg   

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

Rådet hälsade speciellt välkommen till presidiet och tillträdande ordförande samt gästen Olle 

Eriksson som är representant i KPR. 
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§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll Ordförande Sigvard Ländin och vice ordförande 

Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 7 december klockan 10.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn hade inget att rapportera då förtroenderådet blev inställt.  

 

Skolörten 

Kerstin Johansson var ej närvarande vid sammanträdet. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars meddelade att nästa förtroenderåd sammanträder först i vår 2011. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 14 december 2010 

Ärende 9. Månadsrapport november 2010. 

Utsändes senare. 

 

Ärende 10.  Översyn av vård- och omsorgsplatser inom Hässelby-Vällingby sdf. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 11. Översyn av dagverksamheter inom äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby sdf. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 12. Kvalitets- och avtalsuppföljning av Koppargårdens vård- och omsorgsboende 

2010. 

Pensionärsrådet önskar en jämförelse från föregående års verksamhetsuppföljning och 

förutsätter snabba åtgärder i ärendet. 

 

Ärende 13. Skolörten- Uppföljning av hälso- och sjukvården. 

Pensionärsrådet förutsätter att nämnden vidtar de åtgärder som MAS tagit fram i rapporten. 

 

Ärende 14. Kvalitetsredovisning läsåret 2009/2010 för förskoleverksamheten i Hässelby-

vällingby 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 15. Motion (2010:12) – Fler grönområden för en bättre hälsa. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 16. Detaljplan för Stämpelfärgen 3 mm Härjedalsgatan 17 i stadsdelen Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Tillsyn enligt SoL och LSS av kommunens insatser till personer med psykisk 

funktionsnedsättning i Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet önskar information om hur många över 65 år som har insatser pga. psykisk 

ohälsa. Pensionärsrådet önskar också information om hur överlämning av ärenden från 

enheten för funktionsnedsättning till äldreomsorgen går till. Vidare föreslås nämnden vidta 

åtgärder i ärendet.  

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerar om följande: 

a) Socialstyrelsen har gjort en nationell nattinspektion på vård- och omsorgsboenden med 

demensinriktning. I stadsdelen granskades Skolörten och Koppargården. Bedömningen var att 

boendena hade fullt tillräcklig bemanning för att bedriva en trygg och säker vård- och omsorg. 

Den enda synpunkten som framkom var att nattpersonalen inte hade tillräckliga kunskaper i de 

nya begränsningsåtgärdena. 

b) Socialstyrelsen har gjort en urvalsundersökning för brukare inom äldreomsorgen. Resultatet 

visar att stadsdelen ligger bra till inom hemtjänsten i en jämförelse inom Stockholms stad. 

c) En minimässa för hemtjänstutförarna har hållits för biståndshandläggare och allmänheten. 

Inte så många äldre kom som förvaltningen hoppats på. Förvaltningen ser över tiden för 

allmänhetens besökare till nästa års minimässa. 

  

§ 8 Övriga frågor 

Förvaltningens förslag på pensionärsrådets sammanträdestider för 2011 godkändes.  

 

Pensionärsrådet önskar en sammanställning av förslag och synpunkter som pensionärsrådet 

haft till nämnden under 2002- 2010  och vilka som nämnden har tagit i beaktande i 

beslutsprocessen.  

 

Bengt Roxne passade på att tacka för inbjudan till pensionärsrådets sammanträde och 

framhålla att protokollen är en viktig inblick för nämnden i äldreomsorgens verksamheter. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och önskade alla en god jul och ett gott 

nytt år. Sammanträdet förklarades avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 10 januari 2011 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 


